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Ben 1 ay önce bu ameliyatı oldum.
Gönderen : Tito - 30/04/2009 02:29
_____________________________________

Ben 1 ay önce bu ameliyatı oldum. Fazla kıllı bir erkek değilimdir,fazla oturmam uzatmadan kısacası bu
hastalığın olma sebebleri ne ise bende hiç biri yok ama oldum hemde yıllardır varmış haberim yok o
yüzden hastalar kuyruk sokumunda ki çok az olan ağrıyı mutlaka değerlendirip orayı incelesinler yada en
yakın doktora gitsinler. 
Amelyat çok zor değil ama bir et parçası çıkartıldı içi kıl yumağı doluydu tam olarak 34 santim
uzunluğunda kıl çıktı. Ameliyattan önce hastaneye bile gidemeyecek durumdaydım oturamıyordum
oturuncada kalkamıyordum eğilemiyordum hayat tamamen bitmişti ameliyattan sonra hemen düzeldim
alp arkadaşımın dediği gibi önce doktora gidin ama asla 1 doktora gitmeyin çünkü bazıları direk ameliyat
diyor benden sonra ameliyata girecek insanlar inanın hastalığın başındalardı çünkü ben o olayların
hepsini yaşadım benim gibi hayat biterse zaten ameliyat şart oluyor.

============================================================================

 1 / 1


